

## Список публикаций, Гарбер Алексей Игоревич.

1. A.I. Garber, A.P. Poyarkov, On permutahedra. *Voronoi's Impact in Modern Science. Book 3: Proceedings of Voronoi Conference on analytic number theory and spatial tessellations*, Kyiv, Institute of Mathematics, 2005, pp. 137–145.
2. A.I. Garber, A.A. Glazyrin, Rigidity of some classes of cubillages. *Proceedings of Second COE Workshop on Sphere Packings*, May 30 - June 5, 2005, pp. 86–89.
3. А.И. Гарбер, А.П. Поярков, О перестановочных многогранниках. *Вестник МГУ*, сер. 1, 2006, вып. 2, стр. 3–8.
4. A.I. Garber, Graph of difference operator for  $p$ -ary sequences. *Functional Analysis and Other Mathematics*, **1:2** (2006), 179–195.
5. А.И. Гарбер, Сложные последовательности по В.И. Арнольду. *Материалы IX Международного семинара “Дискретная математика и ее приложения”*, посвященного 75-летию со дня рождения академика О.Б. Лупанова, 2007, стр. 374–376.
6. А.И. Гарбер, Графы линейных операторов. *Труды МИАН*, **263** (2008), 64–71.
7. А.И. Гарбер, О классах эквивалентности множеств Делоне. *Модел. и Анал. Инф. Сист.*, **16:2** (2009), 109–118.
8. A. Garber, The second Voronoi conjecture on parallelohedra for zonotopes, *Moscow Journal of Combinatorics and Number Theory*, **1:2** (2011), 113–119.
9. А. И. Гарбер, Поясное расстояние между гипергранями зонотопов, являющихся параллелоэдрами, *Матем. заметки*, **92:3** (2012), 381–394.
10. A. Garber, Belt diameter of  $\Pi$ -zonotopes, *Arxiv preprint*, <http://arxiv.org/abs/1111.2932>, 2011, submitted to *European Journal of Combinatorics*.